
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 9 d'octubre de 2018  
Inici:  21h 
Fi: 22:30 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari  
 
Assistents: 
 
Presidenta :   M. Helena Lagarda Planas 
 
Vicepresidenta : Anaïs Medina Terradas  particular  

 Joaquim Pagès Oliver  particular 
 Anna Oliver Torrent  particular 
 Berta Martín Garcia  particular 
 Jofre Jovellar Ortega  particular  
 Jordi Comajuan Brutau  particular 
 Jordi Gomez Barrero  particular 
 Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
 Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària:  Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteix l'alcalde de Sant Celoni, Sr. Francesc Deulofeu. 
 
La reunió es fa amb l'assistència de públic, que intervindrà abans de l'inici de la sessió. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Abans de passar a tractar els punts de l'ordre del dia, la presidenta dóna la paraula al públic 
assistent perquè pugui manifestar allò que considerin.  

Les persones assistents han vingut per mostrar el seu desacord amb la proposta de canvi de 
direcció del carrer de les Escoles i amb el canvi que ja es va portar a terme del carrer Riells.  

La presidenta explica que es van rebre diverses queixes veïnals, a través del serveis IRIS de 
l'Ajuntament en relació amb els problemes de circulació que hi havia al carrer de les Escoles i 
Ctra. Vella. Aquestes demandes veïnals per millorar tant la seguretat com la circulació són les 
que van propiciar que la comissió de mobilitat revisés els sentits de circulació dels carrers.   

Un cop valorat, la Comissió de mobilitat va fer una proposta de canvi en el carrer de les 
Escoles, Ctra. Vella i Major, per millorar tant la circulació com la seguretat en aquesta zona. Es 
va consultar al Consell de Poble si volia prendre part en aquesta proposta, però es va acabar 



 

 

decidint que fos la Comissió de mobilitat qui prengués la decisió més convenient, tenint en 
compte el seu coneixement tècnic.  

Intervé l'alcalde per comentar que normalment no hi ha consens quan es duen a terme canvis 
d'aquest tipus, perquè no sempre van bé a tothom i posa l'exemple dels carrers en què s'ha 
decidit tancar l'accés rodat, per fer-los de vianants. D'entrada aquesta decisió implica queixes i 
genera recels, però l'experiència ens ha demostrat que a la llarga la gent acaba integrant 
aquesta solució com a favorable i no voldrien tornar enrere.   

En aquest cas, la finalitat de la proposta de la Comissió de mobilitat és resoldre el problema 
que en determinats moments (sobretot a l'entrada i sortida de l'Escola) es genera al carrer de 
les Escoles que actualment és de doble sentit amb aparcament. 

El públic es queixa també de l'increment de trànsit que aquests canvis generaran al carrer 
Major i els problemes que se'n poden derivat, atès que es tracta d'una via sense voreres i per 
on hi corre molta canalla. 

L'alcalde apunta que aquest increment de trànsit només es donarà en moments puntuals i 
també cal tenir en compte que també hi ha molta gent que veu bé aquesta nova proposta. 
Aquesta és una proposta valorada i estudiada tècnicament, no s'ha decidit de manera arbitrària.   

Després de debatre-ho i de fer diverses propostes, entre elles la de no modificar el sentit del 
carrer Major i també parlar amb la direcció de l'Escola per buscar una solució alternativa 
d'entrada a l'equipament i així resoldre els possibles problemes de seguretat i congestió de 
trànsit en hores punta, es decideix tornar a valorar tant la proposta inicial com les proposades 
pel públic assistent i decidir posteriorment quina d'elles s'aplica.   

Un cop finalitzat el debat obert amb el públic assistent, la presidenta dóna inici a la sessió de la 
Comissió permanent.  

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La  presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta de la 
sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Informació de la presidenta 
 
L'alcalde explica que va tenir ocasió de parlar amb el conseller de Territori, Damià Calvet, i 
aquest es va comprometre a tirar endavant la licitació del projecte del carril bici de La Batllòria a 
Sant Celoni. Actualment el departament d'Economia té bloquejades les licitacions i això afecta 
tant la passera de la C35 com el carril bici. Amb aquest compromís, però, esperem poder 
desbloquejar la licitació del projecte del carril bici.   
 
Seguidament, intervé la presidenta per comentar que cal acordar la data per fer la inauguració 
de la ruta de la serra de Can Puig. 
 
El Sr. Jovellar diu que caldria arreglar el camí d'accés i el Sr. Comajuan proposa que la 
inauguració s'inclogui en els actes de Festa Major. 
 



 

 

3. Informació de les comissions 
 
Les comissions no tenen cap tema per proposar/parlar. 
 
4. Torn obert de paraula 
 
El Sr. Jovellar pregunta si s'ha decidit prendre alguna mesura fixa per resoldre els problemes 
de seguretat al poble, entre ells la venda de drogues, i tenir solucions definitives.  
 
L'alcalde comenta que s'ha fet una reorganització del personal de Seguretat Ciutadana per tenir 
presència policial a La Batllòria. S'han incorporat 3 agents més i s'està estabilitzant la plantilla 
per tenir més recursos de manera permanent. Pel que fa la venda de droga, aquest delicte és 
competència de Mossos, la Policia Local no investiga, només trasllada a Mossos la informació 
de què disposa perquè ho gestionin. 
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 23:30 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


